

Art. 8 Zugelassene Fahrzeuge und Klasseneinteilung (gem. ISG Anhang K + DMSB-Bestimmungen)

Division I Tourenwagen, GT und zweisitzige Rennsportwagen mit Trommelbremsen der Periode E und F (1947–1965) gemäß Anhang K

TSRC m. Trommelbremsen bis 2.000 ccm
TSRC m. Trommelbremsen über 2.000 ccm
GT/GTS und TW m. Trommelbremsen bis 1.600 ccm
GT/GTS und TW m. Trommelbremsen bis 2.000 ccm
GT/GTS und TW m. Trommelbremsen über 2.000 ccm

Division II Tourenwagen, GT und zweisitzige Rennsportwagen mit Scheibenbremsen der Periode E und F (1947-1965) gemäß Anhang K

TSRC bis 1.600 ccm
TSRC über 1.600 ccm
GT/GTS/GTP bis 2.000 ccm
GT/GTS/GTP über 2.000 ccm
TW bis 2.000 ccm
TW über 2.000 ccm

Division III (nur auf Einladung) Tourenwagen, GT und zweisitzige Rennsportwagen der Perioden E, F + G1 (1947-1969) gemäß Anhang K. Diese Division gilt auch für Fahrzeuge, welche einen HTP bei Ihrem ASN eingereicht haben, dieser aber noch nicht genehmigt wurde.

bis 2.000 ccm
über 2.000 ccm

Art. 8 Approved vehicles and class division (according to ISG Appendix K + DMSB regulations)

Division I Touring Cars, GT and Two-Seater Racing Sports Cars with drum brakes of the period E and F (1947-1965) according to Appendix K

TSRC m. Drum brakes up to 2.000 cc
TSRC m. Drum brakes over 2.000 cc
GT/GTS and TW w. Drum brakes up to 1,600 cc
GT/GTS and TW w. Drum brakes up to 2,000 cc
GT/GTS and TW w. Drum brakes over 2.000 cc

Division II Touring Cars, GT and two-seater racing sports cars with disc brakes of period E and F (1947-1965) according to Appendix K

TSRC up to 1.600 cc
TSRC over 1.600 cc
GT/GTS/GTP up to 2.000 cc
GT/GTS/GTP over 2.000 cc
TW up to 2.000 cc
TW over 2.000 cc

Division III (by invitation only) Touring Cars, GT and two-seater racing sports cars of the periods E, F + G1 (1947-1969) according to Appendix K. This division also applies to cars which have submitted an HTP to their ASN but which have not yet been approved.

up to 2.000 cc
over 2.000 cc

NMN: _____
genehmigt am: _____

Hier geht's zur DMSB-App

